
 

 

    

 

 

Voor de rondvraag tijdens de commissievergadering omgeving en economie van dinsdag 1 december 2020 

heeft de fractie van lokaal Dinkelland enkele vragen. 

 

 

Aanleiding: 
De publicaties in TC Tubantia van 24 november jl. waarbij de nieuwe eigenaar bekend maakt wat zijn plan-

nen zijn met de camping. 

Grootschalige nieuwe ontwikkeling nabij een Natura-2000 gebied, daar waar belendende boeren sterke be-

perkingen krijgen opgelegd. 

 

 

Vragen. 

 
1. Is het college bekend met de plannen van de nieuwe eigenaar? 

2. Is het college hierover geïnformeerd? 

3. Heeft de eigenaar een principe verzoek hiervoor ingediend? 

4. Passen de plannen, zoals het bouwen van 215 vakantiewoningen, Tiny-houses en woningen met welness-

voorzieningen, en het realiseren van een zwembad, een voetbalveld en speelhal  binnen het vigerende be-

stemmingsplan? 

5. Indien hiervoor een aanvraag wijziging bestemmingsplan moet worden ingediend, is het college dan voor-

nemens deze in behandeling te nemen, even uitgaande van de hiervoor geschetste plannen? 

6. Eerder heeft wethouder aangegeven dat op deze locatie uitsluitend verplaatsbare woningen gerealiseerd 

mogen worden. Geldt dat nog steeds? 

7. Hoe ziet de wethouder deze mogelijke ontwikkeling in relatie met het aanpalende Natura-2000 gebied? 

8. Hoe gaat de wethouder een dergelijke uitbreiding en ontwikkeling verdedigen tegenover de aanpalende 

boeren die drastisch worden beperkt in de bedrijfsvoering door eisen aan de omgeving vanuit het Natura-

2000 gebied?  

 

 

 

 

Benny Tijkotte 

Fractie Lokaal Dinkelland. 

 


